
OBČINA 

LOŠKI POTOK 

Hrib 17 

1318 Loški Potok 

Tel.:  01-8350-100 

Fax: 01-8350-102 

 

 

 

 

Datum: 20. 5. 2022 

 

 

Z A P I S N I K 

 

 

6. seje odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti občine Loški Potok, ki 

je bil v četrtek,  19. 5. 2022 v prostorih občine Loški Potok, Hrib 17.   

 

 

Prisotni: 

 

a) člani odbora: Peter Rus, Mojca Bojc, Helena Cimprič, Nevenka Dražetić  

                                                                                                                                                                  

b) ostali prisotni: župan Ivan Benčina, Vinko Košmerl 

 

Odsoten:  

 

a) člani odbora: Jure Lavrič  

 

                                                          

Dnevni red:  

 

1. Sprejem zapisnika 5. seje Odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih 

dejavnosti Občine Loški Potok, z dne 1. 12. 2021 

2. Seznanitev z letnim poročilom za leto 2021 OŠ dr. Antona Debeljaka Loški Potok 

3. Seznanitev z letnim poročilom za leto 2021 ZD dr. Janeza Oražma Ribnica 

4. Seznanitev z letnim poročilom za leto 2021 Lekarne Ribnica, Podružnice Loški 

Potok  

5. Seznanitev z letnim poročilom za leto 2021 DSO Grosuplje, enote Loški Potok  

6. Obravnava predloga Pravilnika o oddaji stanovanj za mlade družine v objektu na 

naslovu Hrib-L.P. 103   

7. Razno  

 

 

Ad 1: Sprejem zapisnika 5. seje odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih 

dejavnosti  

 

Predsednica odbora Nevenka Dražetić je prisotne pozdravila.  

Obnovila  je zapisnik 5. seje odbora z dne, 1. 12. 2021. Naštela je glavne točke zapisnika in 

prebrala je sklepe. Zapisnik je bil soglasno sprejet.  



Ad 2:  Seznanitev z letnim poročilom za leto 2021 OŠ dr. Antona Debeljaka Loški Potok 

 

Župan Ivan Benčina je prisotne seznanil z letnim poročilom OŠ dr. Antona Debeljaka. Poudaril 

je rast števila otrok v šoli in vrtcu. Poslovanje šole je bilo v letu 2021 pozitivno.  

 

 

Ad 3: Seznanitev z letnim poročilom za leto 2021 ZD dr. Janeza Oražma Ribnica 

 

Župan je predstavil poročilo ZD dr. Janeza Oražma Ribnica. Prav tako je poudaril, da je bilo 

poslovanje zdravstvenega doma pozitivno.  

 

 

Ad 4: Seznanitev z letnim poročilom za leto 2021 Lekarne Ribnica, Podružnice Loški 

Potok  

 

Pregledali smo poročilo Lekarne Ribnica in podružnice v Loškem Potoku. Poslovanje je bilo 

pozitivno.  

 

 

Ad 5: Seznanitev z letnim poročilom za leto 2021 DSO Grosuplje, enote Loški Potok  

 

Pregledali smo tudi poročilo DSO Grosuplje, enote v Loškem Potoku. Član dr. Peter Rus je 

predlagal, da se v prihodnje doda še poročilo DSO Grosuplje, ne zgolj enote v Loškem Potoku.  

 

SKLEP: Člani odbora so soglasno sprejeli predlog Petra Rusa. 

 

 

Ad 6:  Obravnava predloga Pravilnika o oddaji stanovanj za mlade družine v objektu na 

naslovu Hrib-L.P. 103   

 

Vinko Košmerl je povedal, da je stavba na naslovu Hrib 103 v zaključni fazi. Pojasnil je, da 

pripravlja Pravilnik o oddaji stanovanj mladim družinam v omenjenem objektu. Prisotne je 

pozval k oblikovanju kriterijev za oddajo stanovanj, oziroma k oblikovanju meril za dodelitev 

stanovanj. Navedel je, da bi morali mladim družinam nuditi določene ugodnosti pri oddaji 

stanovanj, a potrebno bi se bilo dogovoriti, katere. Poudaril je pomen pogojev, pod katerimi 

mla 

da družina sploh lahko kandidira na razpisu za oddajo stanovanj.  

 

Ad 6:  Razno  

 

Župan je povedal, da je večnamenska dvorana v Loškem Potoku aktualna, oziroma, da se v 

njej dogaja veliko dogodkov. Seznanil nas je tudi, da je objekt (stara hala) v Podpreski oddan 

v najem.  

 

Sestanek smo zaključili ob 18.45  uri.                                                                  

 

Predsednica: 

                                                                                                                   

Nevenka Dražetić  

                                                                                                                            



 

 


